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Z Á P I S 

   

 z jednání kolegia děkana  

             dne 15. září 2021 

 

 

Přítomni: 

 

 

doc. Kříž, prof. Musílek, doc. Trojovský, dr. Musílek, dr. Radocha, doc. Hubá-

lovský, Ing. Kostrová, dr. Studnička, dr. Lipovský, Ing. Mourková, dr. Cimler, 

Bc. Skoupilová, dr. Myslivcová-Fučíková, Ing. Svoboda 

Hosté:  

Omluveni: 

 

 Prof. Kuča, prof. Krejcar, doc. Bogusch 

Program: 1) Informace z kolegia rektora (doc. Kříž) 

2) Informace z oblasti tvůrčí činnosti (doc. Trojovský) 

3) Informace z oblasti zahraničí (prof. Musílek) 

4) Informace z oblasti studijní (dr. Musílek) 

5) Informace z oblasti rozvoje (doc. Hubálovský) 
6) Informace z oblasti ekonomické (Ing. Kostrová) 

7) Informace z projektového oddělení (Ing. Svoboda) 

8) Různé 
 

Pan děkan doc. Kříž zahájil zasedání kolegia děkana.  

 

Kontrola úkolů z minulého kolegia: 

1. Vyřešit problém ohledně pronikání cigaretového kouře do budovy PřF – splněno. 

2. Zaslat rámcovou nabídku workshopů v laboratořích pro žáky SZŠ v Trutnově – úkol 

trvá. 

3. Zjistit informace o penzijním připojištění a životním pojištění pro zahraniční pracovníky 

– splněno. 

4. Dodat případné návrhy na vyplacení odměn podepsané vedoucím katedry – splněno. 

5. Zaslat případné návrhy na změny osobního ohodnocení účinné k 1. 9. 2021 – splněno.  

6. Zpracovat a okomentovat hodnocení a zaslat výsledný PDF soubor s hodnocením kva-

lity výuky v jednotlivých studijních programech za zimní semestr ak. roku 2020-2021 

(dle metodického pokynu proděkana pro vzdělávání a vnitřní vztahy) – splněno.  

 

K bodu 1) – Informace z kolegia rektora – doc.  Kříž 

• Do 30. září je možno předkládat návrhy na udělení Ceny ministra školství, mládeže a tělo-

výchovy za mimořádné výsledky výzkumu, experimentálního vývoje a inovací udělené 

dlouhodobě za excelentní výsledky, jichž bylo dosaženo z prostředků podpory výzkumu a 

vývoje a inovací MŠMT a jejichž význam dosahuje mezinárodního rozměru.  

• Zástupci spol. Strateggo představili výsledky auditu komunikace na UHK, audit bude slou-

žit jako podkladový materiál pro přípravu komunikační strategie dle SZ.  
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• Připravuje se audit EUA, dotazy je možné směřovat na dr. Dočekalovou.  

• Pokud bychom chtěli nějaké změny IP, nutno zaslat informaci do 15. září dr. Springerové 

(v kopii Mgr. Šrůtkové).  

• Je nutné urychleně dodat poklady k IP za rok 2020. 

• Kolegium bylo seznámeno s rámcem dělení prostředků PPSŘ, na fakulty bude zaslána 

kompletní metodika. Fakulty do 27. září zašlou plán na dělení decentralizovaných priorit. 

• UHK se zapojilo do pilotního projektu MŠMT, který bude analyzovat a evaluovat strate-

gické záměry vysokých škol a pilotně nastavovat pravidla hodnocení SZ, konkrétně se 

bude jednat o CŽV a personální řízení.  

• Byly upraveny vzory smluv o dílo se zahraničními osobami. 

• Na vysokých školách probíhá kontrola ze strany NAÚ, zaměřuje se na problematiku CŽV. 

• Bude upraveno vyplácení financí studentům za vložné a cestovné na konference tak, aby 

došlo v rámci UHK ke sjednocení. Připravuje se nová metodika. 

• Proběhla evaluace Ph.D. studia, očekává se projednání výsledků a přijímaní opatření na 

úrovni fakult. Dr. Musílek sdělil, že naše fakulta žádná zásadní opatření nemá. 

• Projekt interní grantové agentury (Igráček) se posouvá do další fáze, v rámci toho projektu 

si vybudujeme vlastní interní agenturu, cca v prosinci budou vypsány pilotní projekty pro 

doktorandy, lhůta pro podání bude velmi krátká lhůta, cca 1,5 měsíce.  

• Motivační složka DKRVO pro rok 2021 je aktuálně rozpočítávána dle nových pravidel pro-

jednaných s proděkany. 

• Byl předložen orientační výhled počtu studentů 1. ročníků, PřF má oproti roku 2020 vý-

razný pokles. Čísla se mohou ještě změnit, zápisy probíhají do konce tohoto týdne. 

• Z důvodu platnosti zákona č. 188/2020 Sb., § 2 písm. c) (lex specialis) se doktorandům 

doba od 1. 3. do 31. 8. 2020 nezapočítává do standardní doby studia. MŠMT bude dokto-

randům vyplácet stipendia i v případě, že dojde k prodloužení doby studia. 

• Za účelem poskytování informací potřebných pro kvalifikovaný a odpovědný výběr studij-

ního programu byla zřízena telefonní linka pro uchazeče o studium. 

• Připravuje se dotazníkové šetření ohledně distanční výuky v době covidu.  

• Aktualizují se podmínky příjezdů zahraničních studentů na koleje, bude zajištěno pravi-

delné testování zahraničních studentů z třetích zemí, kterým nehradí testování jejich 

pojištění a kteří nejsou očkováni. 

• Výjezdy našich akademiků i studentů v případě karantény v místě služební cesty v zahra-

ničí budou pokryty dodatkem ke smlouvě ERV. 

• Ing. Křikavová ukončila na UHK pracovní poměr, místo ní je Gabriela Kuřová. 

• Byla odevzdána zpráva o mezinárodní kreditové mobilitě. 

• UHK obdržela finance na mobility Erasmus+, finance jsou nižší než vloni. 

• UHK intenzivně pracuje na přípravách k zapojení do evropské univerzitní aliance pod ve-

dením University of Bayreuth. 

• Úspěch UHK v rankinzích, QS WUR poprvé, vynikající pozice 801-1000. 

• O ubytování na kolejích je velký zájem, bylo odmítnuto cca 120 žádostí. 

• V září bude dokončena rekonstrukce bytu v ul. Zieglerova, byt bude volný pro případné 

využití.  
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• Proběhla lhůta pro podání nabídek na provozovatele bufetu na OSV, přišla jedna nabídka, 

tato se vyhodnocuje. Prof. Hynek požádal o zajištění alternativního stravování, neboť ka-

pacita na FIM nenabízí dostatečnou kapacitu. 

• Společenský večer proběhne v Aule na OSV, do 1. října je nutno zaslat nominace na oce-

nění (jednoho vědce a jednoho studenta). Pan děkan požádal vedoucí kateder, aby do 

22. 9.  navrhli jednoho vědce a jednoho studenta – viz úkol.  

• Dne 24. 9. 2021 proběhne Noc vědců, letos je na téma „Čas“.  

• UHK obdržela finanční prostředek na koupi pozemků od manželů Elsnerových. 

• Doc. Kříž informoval o havárii na PřF, kdy došlo k poklesu teploty na 13o C a nebyl zajištěn 

servis ze strany domluvené firmy. Situace se nyní již řeší. Dále upozornil, že v době letních 

prázdnin neprobíhal na budově PřF řádný úklid. 

• Je nutno věnovat větší pozornost při změně stipendijního řádu zvláště tématu vylouče-

ných obcí, který není již delší dobu aktualizován.  

• Byla otevřena otázka možnosti získat elektronické potvrzení o studiu, k tomu dodal 

dr. Musílek, že jsou technické problémy, které se již řeší.  

• Dne 21. září 2021 se uskuteční akce Seš-lost na Uni, je určena studentům UHK. 

• Aktuální opatření ke covidu budou zveřejněna v týdnu před začátkem semestru.  

• Pan rektor vyhlásil na 27. září 2021 a na 29. října rektorské volno pro studenty v prezenční 

formě studia.  

• Dne 29. 9. 2021 se bude konat informativní schůzka k analýze procesů MIS. 

 

Doc. Kříž 

• Od Ministerstva vnitra ČR přišla datovou schránkou dne 12. 8. 2021 žádost o poskytnutí 

informací k systému vzdělávání pracovníků orgánů vymáhajících právo v oblasti životního 

prostředí v problematice wildlife crime a odpadů. Doc. Kříž požádal katedru biologie o vy-

jádření se a to do 20. září – viz úkol. 

• Požádal katedru biologie o dodání návrhů na stipendia. 

• Společenský večer se bude konat dne 18. 11. 2021. Dne 10. 11. 2021 přepokládáme ko-

nání vědecké rady PřF, při té příležitosti bychom oslavili 11. výročí vzniku PřF.  

• Dne 29. 9. 2021 se bude konat zasedání vědecké rady PřF. 

• Zúčastnil se Asociace děkanů PřF ve Vodňanech, přítomen byl i náměstek dr. Doleček, 

který promluvil o národním plánu obnovy, o budoucnosti doktorandů, připravuje se re-

forma doktorských studií, nešvarem je velmi nízká úspěšnost doktorandů. 

• Připravuje se změna zákona o VŠ, stipendium doktoranda bude vázáno na minimální 

mzdu, bude tedy vyšší než dosud. Výuka nebude standardní povinností doktoranda, nutno 

pak uzavřít DPP na výuku.   

• Na Asociaci děkanů se také probíraly změny přípravy pedagogických pracovníků, tlak 

z MŠMT je, aby se učitelské programy stávaly profesními, my podporujeme změny, za 

předpokladu, že navýšení praxí nebude na úkor odborných předmětů.  

 

K bodu 2) – Informace z oblasti tvůrčí činnosti – doc. Trojovský 

• Metodika dělení „Motivační složky DKRVO pro rok 2021“ byla po dlouhém projednávání 

schválena a na jejím základě bylo rozděleno cca 12,6 MKč mezi fakulty UHK (získané částky 
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jednotlivých fakult jsou FF=3,7M, FIM=2,8M, PdF=1,0M, PřF=5,0M). Společně se stabili-

zační částí DKRVO na rok 2021 tedy jednotlivé fakulty získaly (zde se bohužel stále 

nesmyslně projevují RIV body let 2011 až 2016 a nikoliv metodika M17+) FF=15,2M, 

FIM=19,9M, PdF=13,5M, PřF=15,0M (PřF se z loňského posledního místa dostala letos už 

na místo předposlední, ale zaostává za FF už jen o cca 150 tisíc Kč). 

• I příští rok se bude konat soutěž Specifického výzkumu dle stejných pravidel jako v roce 

letošním (Poslanecká sněmovna ČR vůbec neprojednávala navrženou novelu...). Letošní 

SV zdárně běží, ale na příštím kolegiu bude předložena konkrétní zpráva o stavu čerpání 

všech projektů, aby se je do konce listopadu podařilo dočerpat finance. 

• Běží projekty Excelence PřF 2021-2022, ale vzhledem k tomu, že je nutné finanční pro-

středky také dočerpat do konce listopadu, a řada projektů měla plánované finance na 

v rámci COVID neuskutečněné příjezdy zahraničních vědců, je nutné urychleně žádat 

o změny v čerpání projektů. 
 

K bodu 3) – Informace z referátu zahraničí – prof. Musílek 

• Erasmus – na ZS máme přes Erasmus 7 příjezdů a 7 výjezdů, s tím že na LS je více přihlášek, 

došlo k poklesu financí, které dostala UHK meziročně ve výzvě 2021 o cca 50 %, UHK bude 

žádat o navýšení finančních prostředků v průběhu výzvy. V současné době by finanční pro-

středky na plánované výjezdy Erasmus měly být dostatečné. 

• Požádal vedoucí kateder a katederní koordinátory, aby i nadále motivovali min. 2 studenty 

z každé katedry, aby vyjeli na Erasmus mobilitu na min. dvouměsíční pobyt – viz úkol. 

• Byla odeslána závěrečná zpráva Mezinárodní kreditové mobility (MKM) za výzvu 2018, 

s tím, že za fakultu byly prostředky dočerpány. U výzvy MKM 2019 máme problémy s čer-

páním financí. V současné době řešíme čerpání s partnery z Brazílie, Číny, Koreje a Ruska, 

kde nejspíš nebude možno plně dočerpat vzhledem k výpadku mobilit během uzávěr bě-

hem pandemie Covid-19.  

• Přihlásili se nám dvě nové samoplátkyně, jedna na bakalářské studium na Katedru fyziky, 

druhá do navazujícího magisterského studia na Katedru chemie. Celkem by PřF měla mít 

v ZS 4 samoplátce. 

• Pro neočkované zahraniční studenty bude na VŠ kolejích probíhat antigenní testování na 

covid každý týden, zpravidla v pondělí, hrazeno bude univerzitou, případně fakultou. Oč-

kovaní studenti z „třetích zemí“ (tj. u kterých ČR neuznává očkování) budou také mít 

povinnost se nechat testovat.  

• V létě proběhla na katedře matematiky letní škola, účastnilo se jí více než 150 účastníků. 

• Před 14 dny proběhla schůzka s Mid Sweden University, nabízí se možný průnik s vědec-

kými tématy našich kateder. Rektorátní zahraniční oddělení navrhne témata pro společný 

webinář a budeme vyzváni, abychom nominovali experty, kteří by se ho účastnili. 

• Proběhla nominace kandidátů do Mezinárodní poradní rady PřF, seznam kandidátů byl 

zaslán panu děkanovi.  

• Probíhá aktualizace anglického webu, anglická verze webu bude naplněna odpovídajícími 

informacemi podle české verze, kontrolu oficiálních přeložených dokumentů provádí Mgr. 

Holubová, překlady budou zajištěny za pomoci rektorátu. 

 

K bodu 4) – Informace z oblasti studijní – Dr. Musílek 

• Studentská cena o nejlepší diplomovou práci, nahlásit do 31. 10. 2021. 
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• Požadavky PdF, které se týkají kontrolních zpráv a prodloužení akreditací v rámci specia-

lizací BI-FY-CH-IN-MA NMgr. studijních programů Učitelství pro SŠ a učitelství pro 

2. stupeň ZŠ, byly zaslány paní prorektorkou Hromadovou. Schůzka s paní prorektorkou 

proběhne ve čtvrtek 30. 9. 2021 v zasedací místnosti PřF. Čas bude upřesněn. 

Pro kontrolní zprávy je třeba upravit listy C-I – personální zabezpečení, list B-IIa a listy B-

III – úpravy a doplnění je potřeba zvýraznit, nejlépe zeleným nebo žlutým podbarvením – 

použijte nástroj zvýraznění v MS Word, aby bylo přehledně vidět, kde jsou změny.  Popsat 

rozdíl v koncepci v rámci listu B-III oborových didaktik – nesmí být stejný text u oborové 

didaktiky pro SŠ jako u oborové didaktiky pro ZŠ. Je třeba popsat mezinárodní spolupráci 

s jinými univerzitami, v rámci kontrolní zprávy popsat rozdíly koncepci didaktik pro druhý 

stupeň ZŠ a pro SŠ.  Vedoucí kateder zašlou doc. Hromadové a dr. Musílkovi v kopii do    

30. 10. 2021 – viz úkol.  Dále je nutno v B-III didaktiky popsat posílení mezinárodního roz-

měru SP, popsat rozdíl v koncepci ZS2 a SŠ (celkovou koncepci studia, studijních plánů a 

obsahu oborových didaktik). 

Prodloužení akreditace se projednává ve VR, v AS každé z fakult, my předložíme na naši 

listopadovou VR, je nutno mít vše připravené do 20. 10. 2021 – viz úkol.  

• K 31. srpnu 2021 se uzavřelo studentské hodnocení kvality výuky. Je možno si prohléd-

nout z pozice a role IS STAG garanta SP hodnocení výuky v jednotlivých předmětech LS ak. 

roku 2020-2021. Bližší informace byly garantům SP zaslány emailem, v němž dr. Musílek 

požádal garanty SP, aby dle odst. 4 Metodického pokynu k hodnocení SP PřF vyexportovali 

z IS STAG *.pdf soubor a zaslali jej na příslušné emailové adresy a to do 30. září 2021 – viz 

úkol. Na anonymní připomínky studentů není nutné reagovat, na podepsané je nutno re-

agovat. 

• Vedoucím kateder byl zaslán formulář – Návrh na složení rad studijních programů PřF 

UHK. Požádal vedoucí kateder o doplnění do 20. září 2021 – viz úkol. Poté bude soubor 

zaslán předsedovi AS, který má delegovat zástupce z řad studentů. Většinou jsou navrženi 

dva zástupci kromě matematiky, kde je zástupce jen jeden. Do rady SP se zaměřením na 

vzdělávání je možno delegovat až 4 zástupce z řad studentů. Poté zástupce jmenuje pan 

děkan.  

• CŽV – v rozšiřujícím studiu učitelství fyziky máme 10 platících zájemců, v rozšiřujícím stu-

diu učitelství informatiky 8 zájemců, rozšiřující studium učitelství matematiky a rozšiřující 

studium učitelství chemie máme akreditované, letos studium neotevíráme.  Máme v běhu 

přípravu akreditačních materiálů na specializační studium ICT koordinace dle nového 

standardu – není důraz na informatickou přípravu, ale na stránku metodickou, andrago-

giku, organizační dovednosti, přípravu na vedení licí a plánování a realizaci projektů. 

Žádost je nutno dokončit do konce září. Poté se bude odesílat na akreditační komisi 

MŠMT, studium bychom mohli otevřít příští září. Již nyní se ozvali 4 zájemci o studium ICT 

koordinace. 

• PdF půjčujeme učebny S2, S11, S12 a S33. Vše proběhlo velmi rychle. Finanční vyrovnání 

mezi fakultami se bude teprve řešit.  

 

Ing. Mourková 

• CŽV – upřesnila informace ohledně rozšiřujícího studia učitelství fyziky, kde je potvrzeno 

9 přihlášek, 10. a 11. přihláška jsou rozjednané, ale ještě nejsou potvrzené. Studentů může 
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tedy být až 11. Na první výuku rozšiřujícího studia učitelství přijde zástupce SO udělat zá-

pis, a to dne 24. 9. 2021 na učitelství informatiky a 8. 10. 2021 na učitelství fyziky. 

• Dnes proběhlo poslední kolo zápisů do studia. Zapsalo se do Bc. studií 173 studentů, do 

NMgr. studií 37 studentů a do Ph.D. studií 13 studentů, může být ještě drobná úprava.  

• Doktorandská stipendia budou vyřešena s panem děkanem.  

• Dáváme dohromady termíny na SZZ, komise SZZ na rok 2021-2022 jsou předloženy VR ke 

schválení. 

• Vzhledem k blížícímu se Gaudeamu požádala vedoucí kateder o kontrolu studijních pro-

gramů katedrálními redaktory cca do začátku října – viz úkol.  Mgr. Vávrová pošle VK 

příslušné formuláře, do kterého redaktoři vyplní změny.  

 

K bodu 5) - Informace z oblasti rozvoje – doc. Hubálovský 

• Minulý týden byly na děkanát FPV UKF Nitra (Dr. Valló) zaslány konečné návrhy smluv 

o Double degree (včetně všech příloh) pro Bc. učitelství Informatiky, Fyziky, Matematiky 

a Biologie. Smlouvy by mohly být podepsány 29.09.2021, kdy děkan FPV prof. Petrovič 

bude na PřF UHK. 

 

K bodu 6) – Informace z oblasti ekonomické – Ing. Kostrová 

• Schůzka s panem kvestorem od rozdělení rozpočtu součástem zatím neproběhla, v sou-

časné době je nemocen, zastupuje jej Ing. Špalovská. Požádala o případné podněty 

k řešení, které přednese na další schůzce tajemnic s kvestorem/Ing. Špalovskou. 

• Jinak je vše řešeno operativně, informace ke stravenkovému paušálu, na který univerzita 

přechází od září tohoto roku, byly katedrám v létě zaslány pro informování svých zaměst-

nanců. 

• V pátek 24. září od 9:00 h proběhne v prostorách OSV, v učebně A3, seminář o realizaci 

veřejných zakázek, kdo má zájem, může se zúčastnit. 

• Vedoucí kateder obdrží přehledy čerpání rozpočtu k 15. 9., kde již budou vyčísleny mzdové 

náklady za srpen. 

 

K bodu 7) – Informace z projektového oddělení – Ing. Svoboda 

• Poprosil vedoucí kateder o kontrolu proškolení BOZP a PO u zahraničních zaměstnanců.  

• Účastnil se konference Rozsviťme vědu a inovace v KrálovéVědeckém kraji, kde vystoupila 

řada zástupců VO a inovačních firem. PřF zaujala technologií pro monitorování vitálních 

funkcí pacientů. Za UHK byli jako ambasadoři vědy vybráni 2 vědci: Dr. Cimler (PřF) a 

doc. Kozel (FIM).  

 

K bodu 8) – Různé 

• Dr. Myslivcová – od studentů vyšších ročníků obdržela výtku na jednání se studenty na 

studijním oddělení PřF.  

• Ing. Radocha – Výuka CŽV na katedře fyziky začíná 8. 10. 2021 

• Prof. Musílek Kamil – v zápise z kolegií rektora absentují záznamy nefunkčnosti TPÚ. Není-

li v zápise nic uvedeno, stížnosti se bagatelizují.  

• Doc. Trojovský – dotázal se na uzavírání pracovních smluv více než 3 měsíce před nástu-

pem do zaměstnání. Bude dořešeno s Ing. Kostrovou a Ing. Polívkovou.  
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• Bc. Skoupilová oznámila, že do 20. dubna 2022 nebude přítomna z důvodu zahraniční 

stáže. 

• Dr. Lipovský – Předsednictvo RVŠ zasedá 16. září 2021, poté přepošle informace emailem. 

• Dr. Lipovský navrhl, aby byl navýšen stravenkový paušál poskytovaný univerzitou, který 

v současnosti činí 40 Kč (maximální daňově optimální příspěvek je 75,60 Kč). V případě 

zvýšení paušálu o 10 Kč by zvýšení nákladů pro fakultu bylo podle něj srovnatelné s ná-

klady na Flexi pasy, jejichž použití je na rozdíl od stravenkového paušálu omezené. Paní 

tajemnice zjistí bližší informace o možnostech zvýšení, je nutný souhlas všech součástí. 

• Dne 23. 9. 2021 od 11:30 h proběhne na budově S v přízemí u výtahu slavnostní otevření 

filtračního zařízení na vodu.  

• Bc. Lankašová sdělila, že v poslední době padají do spamu i důležité emaily. 

 

 

Úkoly:  

1. Nahlásit jednoho studenta a jednoho vědce na ocenění. 

Kdo:   vedoucí kateder   

Termín:  do 22. září 2021 

Komu:    doc. Křížovi 
 

2. Vyjádřit se k datové zprávě od MVČR. 

Kdo:   katedra biologie 

Termín:  do 20. září 2021 (musí být již odesláno datovou schránkou) 

Komu:   --- 

 

3. Motivovat alespoň dva studenty z každé katedry, aby vyjeli na Erasmus mobilitu na 

min. dvouměsíční pobyt 

Kdo:   vedoucí kateder   

Termín:  do odvolání 

Komu:   Mgr. Holubové, prof. Musílkovi 

 

4. Zaslat rámcovou nabídku workshopů v laboratořích pro žáky SZŠ v Trutnově 

Kdo:   vedoucí kateder 

Termín:  do 31. 10. 2021 

Komu:   doc. Křížovi 
 

5. Zaslat podklady ke kontrolní zprávě obou NMgr. SP Učitelství pro svou specializaci  

Kdo:   vedoucí kateder   

Termín:  do 30. října 2021 

Komu:   doc. Hromadové a dr. Musílkovi 
 

6. Připravit materiály k žádosti o prodloužení akreditace obou NMgr. SP Učitelství za 

svou specializaci (biologie – fyzika – chemie – informatika – matematika)  

Kdo:   vedoucí kateder 

Termín: do 20. října 2021 

Komu:   Bc. Lankašové a dr. Musílkovi 
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7. Zaslat vyexportovaný soubor do *.pdf z IS STAG - studentské hodnocení kvality  

Kdo:   garanti studijních programů 

Termín: do 30. září 2021 

 Komu:  na příslušné emailové adresy dle odst. 4 Metodického pokynu  

k hodnocení SP PřF. 

  

8. Aktualizovat informace o studijních programech své katedry (včetně podmínek přijí-

macího řízení) na webu UHK 

Kdo:   katedrální redaktoři webu 

Termín: cca do začátku října 2021 

 Komu:  Ing. Mourkové, Mgr. Vávrové 
 

9. Zaslat vyplněný formulář Návrh na složení rad studijních programů PřF UHK 

Kdo:   vedoucí kateder 

Termín: do 20. září 2021 

 Komu:  Dr. Musílkovi 
 

 

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová                                                                     

 

 

 

doc. RNDr. Jan Kříž, Ph.D. 

děkan Přírodovědecké fakulty UHK 
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